

環境與生態學報

第二卷第二期

目 次

台東縣二條主要河川藍菌指標生物調查	李佳蓮、李炎.....26
棲地水深對蓋斑鬥魚生殖特徵之影響	黃文彬、徐瑋婷、張智傑.....27
台南縣國小教師的環境倫理觀—主流、新生態與永續社會典範的比較	黃靖雯、鄭先祐、鄭吉成.....45
應用模糊理論於港埠地區觀光發展方向之研究	莊宗南、張嘉良.....61

Journal of Ecology and Environmental Sciences

Volume 2, No.2

CONTENTS

Cyanobacterial Bio-indicator Survey for Two Main Rivers in Taitung Taiwan	Chia-Lien Lee, Yen Lee.....1
The effects of habitat water depths on reproductive characteristics of the paradise fish, Macropodus opercularis	Wen-Bin Huang, Wei-Ting Hsu, Chih-Chieh Chang.....43
The environmental ethics of primary teachers in Tainan County—Comparison of Dominant Social 、 New Ecological and Sustainable Society Paradigm	Ching-Wen Huang, Hsien-Yu Cheng, Cheng-Chi Cheng.....60
Applying fuzzy sets theory for the tourism developing direction of the port area	Tzung-Nan Chuang, Chia-Lang Chang.....89

藝術研究學報

第二卷第二期

目 次

動畫的鏡位取向及表現性探討 －以《玩具總動員》、《史瑞克》、《冰原歷險記》三部 3D 動畫電影為例	張宇晴、鐘世凱.....1
不再有永恆－從前衛藝術中的時間政治到實用的創作倫理	龔義昭.....33
利用體積表面材質加速位移貼圖研究	吳彥儒、鐘世凱.....59
藝術創新系統建構之初探	原來.....83

Journal of Performing and Visual Arts Studies

Volume 2, No.2

CONTENTS

The Tendency and Expression of Shot in Animation-A Case Study of “Toy Story”, “Shrek” and “Ice Age”	Chang Yu-Ching 、 Chung Shih-Kai.....32
No Way to Eternity-From the Politics of Time in Avant-Garde to Practical Ethos for Creation	Gong Yih-Jau.....57
Hardware Accelerated Displacement Mapping of Volumetric Surface Textures	Wu Yien-Ru 、 Chung Shih-Kai.....81
A Preliminary Study on the Framework of Art Innovation System	Yuan, Lai.....106